
Interpelácie a dopyty poslancov z MsZ v Banskej Štiavnici,  

konaného dňa 21. 6. 2023 v zasadacej miestnosti radnice 

 

 

 

JUDr. D. Lukačko: 

 kultúrny dom Banky, je potrebné: opraviť WC, kúrenie, žumpa 

 obnova Pomníka padlých, obnoviť písmená, opíliť lipy 

 cesty, vysprávky, kedy  a kde sa budú realizovať?  

 Ul. Ľ. Štúra, kedy sa bude opravovať, aspoň 1. úsek 

 vodovod Banky? 

Odpoveď: PD na vodovod je pripravená, spolu s vodoprávnym konaním.  

 kosenie ulíc, P. Dobšinského, I. Krasku kedy bude? 

 dom smútku Banky, je potrebné natrieť strechu, steny, prístrešok pred vstup + svetlo  

Odpoveď:  

Aktuálne prebieha obhliadka vybraných objektov a analýza projektových dokumentácií 

(vrátane kultúrneho domu na Bankách), v ďalšom kroku Mesto zváži, ku akým 

rekonštrukciám s ohľadom na rozpočet mesta a výzvy národných projektov pristúpi.  

Ul. P. Dobšinského, I. Krasku boli vykosené mulčovačom TS, m. p., BŠ. 

 

H. Koťová:  

 spýtala sa, či bude výberové konanie na pracovnú pozícii po Ing. J. Hlinkovi?  

Odpoveď: je poverený zamestnanec, nevyžaduje sa výberové konanie. 

 Ul. Učiteľská opraviť lavičky, chodníky 

Odpoveď: veci sa robia postupne podľa finančných prostriedkov, robilo sa ihrisko na 

Drieňovej, podali sme žiadosť o NFP na revitalizáciu vnútrobloku na Ul. MUDr. J. Straku.  

 

Ing. Mgr. J. Krátky: 

 Katova ulica, cesta je vo veľmi zlom stave (diery v ceste), nedá sa tadiaľ prejsť. V čase 

uzávery centra mesta sa cesta využíva. 

Odpoveď: PD je spracovaná, potrebné je aktualizovať rozpočet, ulica je 1. v poradí + pomník 

padlých, zatiaľ sa môže upraviť asfalt. V prípade, že sa znovu budú vyčleňovať finančné 

prostriedky na úpravu verejných priestranstiev v lokalitách svetového dedičstva UNESCO, 

o tieto budeme okamžite žiadať.  

 Ul. P. Jilemnického, Mládežnícka, Banícka, či sa plánuje na nich realizácia vyhradených 

parkovacích miest?  

Odpoveď: v súčasnosti sa na týchto uliciach neplánuje realizácia vyhradených parkovacích 

miest 

Odpoveď: Ul. Katova bola vysprávkovaná brúseným asfaltom k spokojnosti tam bývajúcich 

občanov; ulica je pred rekonštrukciou povrchu celej MK. 

 

Ľ. Barák:   

 z komisie kultúry a športu: 

      prerokovali návrh zápisu do Kroniky za rok 2022, odporučili jej doplnenie,  

- členovia komisie boli na obhliadke kultúrneho domu Štefultov, zástupca OZ p. Tokár 

im vnútorné priestory a ihrisko poukazoval, návrh z komisie je zvolať zo strany mesta 

stretnutie. Ak areál nebude mať správcu, bude to chátrať, strecha je potečená, 

s malými prostriedkami to „spojazdniť“, aby to slúžilo.  

- Čo sa týka objektu kultúrneho domu na Bankách, nemôže ZMOS dať podnet na 

novelizáciu zákona o verejnom obstarávaní? 



Odpoveď: kultúrny dom Banky, možno Mestské lesy Banská Štiavnica, s. r. o. by dokázali 

z toho niečo urobiť.     

Kultúrny dom Štefultov, je spracovaná PD, niektoré veci sa dajú urobiť, nie je to pamiatková 

budova, ani v pamiatkovej zóne. Uskutočnila sa obhliadka objektu (spolu s KD na Bankách), 

prijali sa opatrenia proti ďalšiemu znehodnocovaniu objektu.  

 Kosenie ulíc Pletiarska, P. Dobšinského, Križovatka, 

 Obyvatelia Ul. J. Fándlyho sú vďační za opravu cesty, ľudia trasu využívajú aj na 

prechádzky, bolo by vhodné premávku skľudniť obmedzením rýchlosti, resp. urobiť ju 

jednosmernú.  

Odpoveď: podnetom sa budeme zaoberať, aká značka by tam bola vhodná. Zatiaľ však 

nemáme žiadne sťažnosti od obyvateľov uvedenej ulice.   

 Treba reklamovať Ul. J. Palárika, na spodku ulice sú vypadané kocky (pri hoteli 

Salamander)  

 Vstup do Banskej Štiavnice od Banského Studenca, križovatka smerom na Ul. 

Energetikov a ku garážam, je tam betónová časť s dierami, bolo by vhodné to upraviť 

 Cesta od skanzenu na Reslu, sú tam diery v ceste.  

Odpoveď: Ul. P. Dobšinského, Pletiarska ulica, Križovatka, Ul. J. Fándlyho boli vykosené 

a zmulčované technikou TS, m. p.,  

- Ul. J. Fándlyho po vydaní rozhodnutia o osadení dopravného značenia (DZ) 

s obmedzenou rýchlosťou z obidvoch strán; budú tieto DZ osadené TS, m. p. BŠ.  

- Ulica J. Palárika – kocky narušené v spodnej časti ulice boli opäť vložené na pôvodné 

miesto pri hoteli Salamander – dlažba opravená pracovníkmi TS, m. p. BŠ,  

- Betónová časť pri vstupe do Banskej Štiavnice na odbočke Ul. Energetikov bola 

vysprávkovaná štrkom pracovníkmi na úseku čistenia mesta TS, m. p..  

- Ulica Staronová – MK od Skanzenu na Reslu, boli výtlky vysprávkované obalovým 

asfaltom a následne zavibrované pracovníkmi TS, m. p. BŠ.  

 

RNDr. P. Bačík:    

 Bolo by dobre vyriešiť pamätníky na Počúvadlianskom Jazere, jeden sa premiestnil, je 

tam natiahnutá reťaz, možno by bolo vhodné dať tam kvetináče. Ľudia sa tam nedostanú.  

Odpoveď: reťaz je natiahnutá kvôli parkovaniu áut, aby bol priestor chránený a zároveň je 

čiastočne prerušená, aby bol umožnený vstup pre turistov a návštevníkov ku pamätníku. 

Výsadba kvetov nie je rentabilná, pretože polievanie kvetov  počas leta je finančne náročné. 

Do budúcna treba uvažovať s výsadbou, ktorá nie je náročná na polievanie a údržbu.   

Skúsime navrhnúť priamu sadovú úpravu alebo sa môžu osadiť lavičky.  

 MDaV poskytuje peniaze na obnovu historických a pamiatkovo chránených budov,  treba 

to využiť a požiadať na opravu budov vo vlastníctve mesta.  

Odpoveď: v prípade, že bude niektorý z pripravených a pripravovaných projektov na 

rekonštrukciu budov vo vlastníctve mesta vyhovovať výzve  a spĺňať podmienky výzvy, bude 

táto výzva využitá.  

 

Mgr. V. Göndöčová:     

 Komisia výstavby a ŽP navrhuje zákaz vjazdu autobusov do centra mesta, okrem MHD, 

už to v minulosti bolo, od Hájika dať zákaz vjazdu autobusov do centra mesta. 

Odpoveď: bolo to, autobusy boli odklonené od sochy A. Kmeťa na Križovatku, ide väčšinou 

o zájazdové autobusy.  

Ľ. Barák – mesto nemá parkovisko pre autobusy.  

 Popri chodníku Pátrovské schody rastú invázne rastliny, treba ich odstrániť. Sú tam 

vysadené nové stromy, ktoré sa v burine strácajú. 

Odpoveď: priestor sa dal vykosiť a invázne rastliny boli eliminované chemickým postrekom.  



Š. Mičura:  

 dopyt na primátorku mesta a odd. PaSM, na Križovatke je neoprávnený záber verejného 

priestranstva, plot pri skelete, je to mestský pozemok, je uzatvorená nájomná zmluva? 

 spýtal sa, kedy hasiči dostanú preplatené veci, ktoré sa stratili pri zásahu? 

Odpoveď: objednávali sa z dotačných peňazí, aj z verejnej zbierky dostali po 4 tis. € DHZ 

mesto + DHZ Štefultov. 

 križovatka od STK na Belianskej ulici po odbočku k rodinným domom, je tam 

obmedzenie rýchlosti na 50 km/hod., nedodržiava sa to! 

 autobusy v centre mesta + regulovanie dopravy na Námestí sv. Trojice riešiť  

 Výkup pozemku škola Guliver, v akom je to štádiu? 

Odpoveď: dohodli sa, vec je v riešení. 

 Mreža na odbočke na Drieňovú sa urobila, ale nie je to dobré 

Odpoveď: treba to urobiť celé nové, oprava uvedeného úseku bude zahrnutá do rozpočtu na 

rok 2024 

 Smeti dole mestom boli povykladané v nedeľu, či boli uložené blokové pokuty? 

 Ulica Obrancov mieru, robilo sa čistenie jarkov, nad domom p. Blaškoviča nečistoty 

vyložili nad jarok, voda to môže znovu naplaviť, 

 Chváli výsadbu kvetov, muškáty pri radnici 

 Zmluva kultúrny dom Štefultov, kedy sa to bude riešiť, nie je to pokosené  

 Spýtal sa, či bude na mestskú políciu prijatý pracovník na objektívu zodpovednosť? 

 Vytekanie vody po daždi na Štefultove je nekontrolovateľné, na Mária šachte je priepust, 

niekto to vyložil drevom, 

 Na Štefultove sa predali pozemky za veľa peňazí, je za to, aby sa to tam vrátilo na opravu 

ciest.  

Odpoveď: Okolie kultúrneho domu na Štefultove bolo upravené a vykosené pracovníkmi TS, 

m. p. BŠ. 

- Ulica Na Mária Šachtu – šiance, rigoly vedľa MK, ako aj kanalizačné vpusty  boli 

vyčistené – vrastajúce konáre do MK boli vypílené a následne boli nečistoty a dreviny 

z ulice odvezené pracovníkmi TS, m. p. BŠ. 

- Ulica Obrancov mieru  - čistenie jarkov nad domom pána Blaškoviča vykonala firma 

bagrom – čo ostalo dodatočne odvezú.   

Odpoveď: Prejednávanie priestupkov objektívnej zodpovednosti riešil náčelník MsP 

s primátorkou mesta Mgr. Nadeždou Babiakovou a došlo aj k dohode, ako sa daná situácia 

bude riešiť. 

Po prešetrení MsP uložila pokuty dvom subjektom. Smeti vykladajú aj turisti, ktorí využívali 

ubytovanie v súkromných apartmánoch a pri svojom odchode vyložili smeti na cestu. Je 

ťažko zistiť, ktorí turisti a z ktorých apartmánov. 

Odpoveď: Príjmy za predaj nehnuteľností sú príjmami kapitálovými, zahrnutými v rozpočte 

mesta. Uvedenou požiadavkou sa budeme zaoberať pri úprave rozpočtu mesta.  

 

M. Majerská:   

 V úseku od Skanzenu na Reslu sú jamy v ceste a tam kde sa asfaltujú cesty, čo zostane 

dávajú do jarku,  

 čo s pozemkom vedľa nemocnice, bolo by vhodné ho skultúrniť. 

Odpoveď: je to majetok nemocnice. Podnet bol postúpený vlastníkovi pozemku, aby zjednal 

nápravu (udržiavanie pozemku). 

Odpoveď: Úsek Ul. Staronová – od Skanzenu na Reslu boli výtlky – jamy v ceste 

vyspravkované obalovým asfaltom pracovníkmi TS m. p. BŠ. Nebolo zistené, že by 

spomenutí zamestnanci zbytkový asfalt hádzali do jarkov. po 

 


